



Styrelsemöte 3/210428

PROTOKOLL

Styrelsemöte

210428

Zoom

Närvarande:	Lars-Åke Sjökvist	Ordförande
	Vivianne Lindstam	Sekreterare
	Göran Carnander	Kassör
	Siv Larsson	Ledamot, Bredd/Motionskommittén
	Anna Ekbring	Ledamot, Tävlingskommittén
	Annika Eriksson	Ledamot, Ungdom/Juniorkommittén
	Sonny Myrefeldt	Ledamot, MTBOKommittén
	Magnus Svensson	Fast handläggare, Tävlingskommittén § 2-4
	Kurt Svensson	Konsulent
		Valberedningen

§ 1 Mötets öppnande, dagordning och föregående protokoll

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. Dagordningen godkändes samt föregående mötes protokoll.

§ 2 Tävlingsverksamhet vår-sommar 2021

Måndagens informationsmöte den 26/4 som SOFT arrangerade, diskuterades. Arrangemang och träning kontra minska smittspridningen. Vi följer utvecklingen inom och utanför idrotten.

Mötet beslutar att Anna Ekbring och Kurt Svensson skriver ihop ny skrivning efter dagens information från FHM och SOFT:s information på torsdag den 29/4 kl. 20.00.

§ 3 Representation från Smålands OF för O-Ringen 2025 och 10Mila mfl.

Mötet beslutade att Magnus Svensson fortsätter representation gällande O-Ringen Smålandskusten 2024 och Vivianne Lindstam likaså gällande Jönköping 2025. Gällande 10Mila avvaktar vi vidare utveckling. Vad gäller resor för värdetävlingar finns förslag på resebidrag, Göran Carnander formaliserar dokument till beslut av styrelsen på nästa möte.

§ 4 Smålandskavlen

Arrangör saknas för 2022 och 2023. Förslag om en föreningsenkät med frågor kring Smålandskavlen. **Mötet beslutar** att Kurt Svensson gör ett förslag och Magnus Svensson bistår.

§ 5 Skogsstrategi à la Region Kronoberg mm.

Mötet beslutar att utse Sonny Myrefeldt att representera Smålands OF i frågor gällande Region Kronobergs skogsstrategi 2030, nästa möte är den 17/5. I övrig representation från Smålands OF gällande Viltvård finns representanter utsedda i de tre länen och här kan ett samarbete finnas vid olika aktuella frågor.

§ 6 Ordförande-Sekreterare

Rapport/information från RF/SISU Smålands dialogmöte den 22/3.



Styrelsemöte 3/210428

Att vi deltar på centrala förbundets olika informationsmöten som sker digitalt utifrån att inte missa viktig information i olika frågor, nu i första hand att följa utvecklingen av Covid-19 för idrotten.

§ 7 Ekonomi

Ekonomi är i balans.

§ 8 Tävlingskommittén

Magnus Svensson fortsätter ansvara för tävlingsprogrammet, kommer även att följa upp banläggning vid Pölder Cup och DM gällande ungdomsbanor ihop med Stefan Arbin. Diskuterat O-Ringen och 10Mila. Hur kan vi ta tillvara det friluftsintrasse som pandemin skapat? Kan få fler klubbar bli mer aktiva. Alla Smålandskartor fram till 2001 är scannade. Föreningarna kommer att tillfrågas om tillåtelse att lägga in kartorna i O-maps.

§ 9 Ungdom/Juniorkommittén

Rapport om samtal kring SSM och GM. Sommarläger planerat i Västervik, enbart orienterare.

§ 10 Bredd/Motionskommittén

Geodata blir gratis inom två år enl. Riksdagen. HittaUt kommer 6 föreningar arrangera, 2 nya Eksjö SOK och Växjö OK.

§ 11 MTBOKommittén

Smålandscupen arrangeras med 5 distriktsdeltävlingar med start i Eksjö. Ett Naturpass kommer arrangeras på Öland vid Böda sand, Nybro OK. Förslag till SOFT ang. avgift till Länsstyrelsen om ”Tävling på väg”, beslut finns taget av SOFT-styrelsen, men kommer formellt att delges till Smålands OF.

§ 12 Valberedningen

Ordföranden inbjuden till mötet, men har förhinder idag.

§ 13 Konsulent

Redan utskickat om årsmöte vid Idrottshistoriska sällskapet i Jönköping.

§ 14 Övriga frågor

Möten för 2021 den 23/6, 25/8, 22/9, 27/10, 8/12.

Nästa möte:

Sker digitalt via Zoom den 26/5

Ordförande

Sekreterare

Lars-Åke Sjökvist

Vivianne Lindstam